9 Piéces

528 m2

Réf. MZIM02727
9900 000 €

Mougins
Maison a vendre (06250)
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|déalement située en position dominante, au fond d'une impasse et
sans vis-a-vis, @ moins d'un kilométre du charmant village de Mougins,
somptueuse propriété familiale de style palladien d'environ 530 m2
surplombant la mer et I'Estérel.La propriété se compose d'une maison
principale, d'une maison d'amis et d'un appartement de personnel
indépendant, ce qui lui confere un confort et une intimité inégalables.Le
jardin de presque 6000 m2 entierement paysager d'essences
méditerranéennes et de vignes invite a la détente. Un superbe espace

piscine (12.5 x 6.5 m), avec pool house et tennis, abri pour ...

deally located in a dominant position, at the end of a dead-end street and without
any opposite neighbours, less than a kilometer from the charming village of
Mougins, this sumptuous family property in Palladian style of about 530 sgm
overlooks the sea and the Esterel hills.The property consists of a main house, a
guest house, and an independent staff apartment, providing unparalleled comfort
and privacy.The almost 6000 sgm garden is fully landscaped with Mediterranean
plants and vines, inviting relaxation. A superb pool area (12.5 x 6.5 m), with a pool
house and tennis court, a shelter for ...
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